
DPr-BRM-II.0012.7.6.2020 

Protokół nr 23/VI/2020 

posiedzenia Komisji Kultury  
Rady Miejskiej w Łodzi, 

z dnia 2 czerwca 2020 roku 
 

I. Obecność na posiedzeniu: 

stan Komisji   - 18 radnych, 

obecnych   - 16 radnych, 

nieobecnych   - 2 radnych, tj.: 

1. radny p. Bartłomiej Dyba – Bojarski nieobecny nieusprawiedliwiony;  

2. radna p. Marta Grzeszczyk nieobecna nieusprawiedliwiona.  

oraz zaproszeni goście.  

Listy obecności stanowią załącznik nr 1 i 2 do niniejszego protokołu.  

II. Posiedzeniu Komisji przewodniczyli:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka. 

III. Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Łodzi –  
druk nr 121/2020.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Łodzi do projektu pn. euPOLIS współfinansowanego ze 
Środków Programu Ramowego Unii Europejskiej Horyzont 2020 –  
druk nr 110/2020.  

4. Sprawy nazewnicze.  

5. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

IV. Przebieg posiedzenia i przyjęte ustalenia:  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka po stwierdzeniu quorum, na podstawie 
podpisów na liście obecności radnych, otworzyła obrady. Poinformowała, że członkowie 
Komisji otrzymali zaproszenia za pośrednictwem Aktówki. Zapytała o propozycje zmian 
dziennego porządku obrad.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka zaproponowała wprowadzenie zmian 
w porządku obrad poprzez:  
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wycofanie punktu: 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 
przystąpienie Miasta Łodzi do projektu pn. euPOLIS współfinansowanego ze 
Środków Programu Ramowego Unii Europejskiej Horyzont 2020 –  
druk nr 110/2020.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka przygotowując się do Komisji 
zdziwiłam się, że przewodniczący skierował tę uchwałę do Komisji kultury, ponieważ ona 
w żaden sposób nie dotyczy zakresu jakim zajmuje się Komisja Kultury.  

wprowadzenie punktów: 

1. Delegowanie dwóch radnych Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do Komisji 
do spraw przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
Miasta Łodzi na 2020 rok – druk nr 122/2020. 

Komisja w głosowaniu przy 15 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyj ęła dzienny porządek obrad w brzmieniu: 

1. Przyjęcie protokołu nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 
rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Łodzi – druk nr 121/2020.  

3. Delegowanie dwóch radnych Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do Komisji do 
spraw przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
Miasta Łodzi na 2020 rok – druk nr 122/2020. 

5. Sprawy nazewnicze.  

6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

 

Ad 1. Przyjęcie protokołu nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: zapytała o uwagi do protokołu 
nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r. doręczonego państwu radnym za pośrednictwem 
Aktówki.  

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod głosowanie Komisji 
przyjęcie protokołu nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r.  

Komisja w głosowaniu przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyj ęła protokół nr 22/V/2020 z dnia 12 maja 2020 r.  

 

Ad 2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach 
wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Łodzi –  
druk nr 121/2020.  
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Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: o wprowadzenie do bieżącego punktu 
porządku obrad poprosiła przedstawiciela Biura Architekta Miasta .  

Kierownik w Biurze Architekta Miasta p. Marzena Ott o: przedstawiła projekt uchwały 
opisany w druku nr 121/2020 stanowiący załącznik do protokołu.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: jak rozumiem projekt uchwały jest 
wynikiem prac komisji konkursowej w skład której wchodzili także przedstawiciele Komisji 
Kultury.  

Kierownik w Biurze Architekta Miasta p. Marzena Ott o: tak.  

Pytania.  

Pytań nie zgłoszono.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia w 2020 roku dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 
zabytków, położonych na obszarze Miasta Łodzi – druk nr 121/2020.  

Komisja w głosowaniu przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia 
w 2020 roku dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 
przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, położonych na obszarze Miasta Łodzi – 
druk nr 121/2020. 

 

Ad 3. Delegowanie dwóch radnych Komisji Kultury Rady Miejskiej w Łodzi do Komisji 
do spraw przyznawania dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia 
w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: w dniu 29 maja 2020 r. do Komisji 
Kultury wpłynęło pismo z Wydziału Kultury z prośbą o delegowanie dwóch radnych z naszej 
komisji do uczestnictwa w pracach Komisji do spraw przyznawania dorocznych nagród 
Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, 
upowszechniania i ochrony kultury – w związku z realizacją uchwały nr XL/1054/17 Rady 
Miejskiej w Łodzi z dnia 11 stycznia 2017 r.  

Co roku delegujemy dwoje radnych z Komisji. Czy są chętni do prac w Komisji? 

Akces do pracy w Komisji Konkursowej zgłosili radni: 

1. radna p. Antonina Majchrzak 

2. radny p. Sylwester Pawłowski.  

Innych zgłoszeń nie było.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: zaproponowała przegłosowanie 
ww. kandydatur.  

Komisja w głosowaniu przy 14 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” do uczestnictwa w pracach Komisji do spraw przyznawania 
dorocznych nagród Prezydenta Miasta Łodzi za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 
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artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury – w związku z realizacją uchwały 
nr XL/1054/17 Rady Miejskiej w Łodzi z dnia 11 stycznia 2017 r. poparła kandydatury 
radnych:  

1. radnej p. Antoniny Majchrzak  

2. radnego p. Sylwestra Pawłowskiego.  

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie 
Miasta Łodzi na 2020 rok – druk nr 122/2020. 

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: o wprowadzenie do bieżącego punktu 
porządku obrad poprosiła przedstawiciela Wydziału Budżetu.  

Zastępca dyrektora Wydziału Budżetu p. Halina Wyszomirska: przedstawiła projekt 
uchwały opisany w druku nr 122/2020 stanowiący załącznik do protokołu.  

Pytania.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: chcę zapytać o kwotę 1 448 771 zł 
w zadaniu Nowa kultura zwiększenie atrakcyjności i dostępności łódzkich domów kultury. 
Jest to odtworzenie środków niezrealizowanych w roku poprzednim. Jaka była kwota łączna 
planowana na rok 2019 skoro 1 500 000 zł nie zostało zrealizowane? 

Zastępca dyrektora Wydziału Budżetu p. Halina Wyszomirska: planowana poprzednio 
kwota na ten rok była w wysokości 1 187 431 zł i ta kwota, która w tym roku jest planowana 
do otworzenia. Ale wartość ogólna nakładów na całość inwestycji nie została zwiększona. 
Łączne nakłady były na kwotę 8 077 103 zł. I kwota 1 448 771 zł to są niezrealizowane środki 
z ubiegłego roku.  

Dyskusja.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod głosowanie pozytywne 
zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu oraz zmian w budżecie Miasta 
Łodzi na 2020 rok – druk nr 122/2020. 

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz 1 głosie 
„wstrzymuj ących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budżetu 
oraz zmian w budżecie Miasta Łodzi na 2020 rok – druk nr 122/2020. 

 

Ad 5. Sprawy nazewnicze.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: w związku z podjętymi intencjami 
nazewniczymi wobec trzech wniosków, powstały już projekty uchwał, które będą 
prezentowane na sesji jako projekty Komisji Kultury. Są to propozycje nazewnicze: ulica 
Fantazyjna, ulica Andrzeja Wajdy, ulica Artemidy.  

Na tej podstawie przygotowano projekty uchwał, które pani przewodnicząca zaprezentowała.  

Pytania.  

Pytań do projektów uchwał opisanych w drukach BRM nr 61/2020, BRM nr 62/2020 
i BRM nr 63/2020 nie zgłoszono.  

Głosów w dyskusji nie zgłoszono.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: poddała pod głosowanie przyjęcie 
projektów uchwał:  
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1. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Fantazyjna –  
druk BRM nr 61/2020. 

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyj ęła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Fantazyjna 
druk BRM nr 61/2020  

2. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Andrzeja Wajdy –  
druk BRM nr 62/2020. 

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyj ęła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Andrzeja 
Wajdy druk BRM nr 62/2020  

3. Przyjęcie projektu uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Artemidy –  
druk BRM nr 63/2020. 

Komisja w głosowaniu przy 13 głosach „za”, braku głosów „przeciw” oraz braku głosów 
„wstrzymuj ących się” przyj ęła projekt uchwały w sprawie nadania ulicy nazwy Artemidy 
druk BRM nr 62/2020  

 

Ad 6. Sprawy wniesione i wolne wnioski.  

Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka: wpłynęło pismo – wniosek Fundacji 
Dariusza Stachury „CANTO PRO CLASSICA”z prośbą o przydzielenie lokalu użytkowego 
numer 70U przy ul. Piotrkowskiej 17 ( parter - prawa oficyna o powierzchni 89,93m2) na 
potrzeby rozwijającej się działalności statutowej Fundacji. 

Ustalenie:  

Pismo wpłynęło do Komisji Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej i do wiadomości 
Komisji Kultury. Komisja Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej zwróci się do ZLM 
z zapytaniem, czy wynajęcie tego lokalu jest możliwe i w jakim trybie. Dlatego, jako Komisja 
Kultury powinniśmy postąpić podobnie i dopiero posiadając taką opinię zająć stanowisko 
w tej sprawie. Chyba że są inne propozycje postępowania.  

Innych propozycji nie zgłoszono.  

Na tym porządek dzienny posiedzenia został wyczerpany. 

Wobec braku zgłoszeń innych spraw Przewodnicząca Komisji radna p. Karolina K ępka 
zakończyła posiedzenie.  

 

  Protokół sporządziła      Przewodnicząca Komisji 

Monika Olejniczak             Karolina Kępka 

 

 


